
KS Stari Vodmat
Zainlmo pri ma|hnlh nalogah - Na programski konferenci SZDL Stari

Vodmat je razpravljalo 8 udeležencev. V kratkem, vendar vsebinsko bogatem
poročilu predsednika dr. Franca Kozjeka je bilo zajeto enotno delovanje
subjekilvnih sil znotraj SZDL s posebnim poudarkom na strokovno in volonter-
sko delo v krajevni skupnosti. V razpravi pa )e bilo govora o anketi in o
nalogah, ki izhajajo iz želja krajanov. Govora je bilo o medsebojnem povezova-
nju in sodelovanju ter za večje uveljavljanje delegatskega in skupSčinskega
sistema Zadeve se vse prepočasi obračajo, saj je živ primer kiosk za sadje in
zelenjavo. Začnimo pri tnajhnih nalogah, dogovorjeno pa bo potrebno v celotl
in čimprej uresničiti. * * *

Tovarisko novoletno sročanje - Predsednik ZB NOV Stari Vodmat Slavko
škrinjar je tik pred novoletnimi prazniki organiziral že tradicionalno srečanje
borcev ZB NOV Stari Vodmat, povezano s kratkim kulturnim programom, ki so
ga izvajali učenci osnovne šole dr. Jožeta Potrča Srečanja sta se udeležila tudi
predsednik in sekretar OK ZB NOV Ljubljana. V prijetnem razpoloženju je čas
hitromlnii. * • *

Povetana akUvnoat komlsij tvata KS - Pred potrditvijo programa dela KS
za leto 1987 se bodo do 15. 1. 1987 sestale vse komisije sveta KS in sicer
komisija za socialno varstvo, za komunalne zadeve in za varstvo otrok in
družine 8. 1. 1987, komisija za statut 19. 1. 1987, komisija za kulturo in za
stanovanjske zadeve pa 14. 1. 1987. Isto velja za potrošniSki svet, ki ga v letu
1987 čakajo še težke in odgovorne naloge.

* * • * •

Nadpknadili bomo zamujeno - Na zadnji seji sveta KS so ponovno obravna-
vah pereča kadrovska vprasanja tako sveta KS in komisij kot tudi enot CZ,
zlasti v pogledu usposobljenosti specializiranih enot CZ. Sklenili so da bodo v
letu 1987 zamujeno nadoknadili. Ob zakljufiku seje je predsednik KK SZDL dr.
Franci Kozjek zazelel vsecn navzočim in preko njih krajanom Starega Vodmata
srečno in uspesno novo leto 1987. Lojze Cepuš


